
Protokół nr..£1/2024 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia 

i Problematyki Socjalnej z dnia 22.01.2024r. 

W dniu 22 stycznia 2024 r., o godz. 14:30-16.30 w Sali nr 1 Ratusza Miasta (ul. Rynek 12) 
odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miasta Dęblin. Posiedzenie prowadził 
przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu Andrzej Kurowski. Obecni na 
posiedzeniu według załączonej list obecności. Radny Leopold Swietliński nieobecny. Radna 
Patrycja Wojewoda - Sieklicka, Maria Cydejko spóźniły się. 

Porządek Posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na 88. sesję Rady Miasta. 
2. Sprawy różne. 

Członkowie Komisji (12 głosami „za", jednogłośnie) przyjęli porządek posiedzenia. 

Ad.pkt 1. Zaopiniowanie materiałów na 88. Sesję Rady Miasta. 

• Raport z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani dla Miasta Dęblin na rok 2023. 

Naczelnik OA Justyna Ochota - przedstawiła raport z wykonania Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani dla Miasta 
Dęblin na rok 2023 (stanowi załącznik do protokołu LXXXVIII sesji RM). 

Dyskusja: 
Radny Andrzej Kurowski - mam pytanie odnośnie świetlicy osiedlowej na Wiślanej. Jestem 
zasmucony ilością dzieci, które obecnie uczęszczają tam - tylko 6 dzieci w porównaniu do 30 
przed pandemią. Zastanawiam się, czy problemem może być brak programów, które byłyby 
zachętą dla dzieci do korzystania ze świetlicy. Czy Pani ma może jakąś odpowiedź na to 
pytanie? 
Naczelnik OA Justyna Ochota - obserwujemy mniejszą liczbę dzieci uczęszczających na 
świetlicę. Uruchomiliśmy niedawno świetlicę na Młynkach, co może być jednym z powodów 
tej sytuacji. Mam przypuszczenie, że ta nowa świetlica może przyciągać dzieci z Wiślanej, 
być może ze względu na atrakcyjne otoczenie. 
Radny Andrzej Kurowski - na osiedlu Młynki jest 25 dzieci, co prawdopodobnie stanowi 
całą populację dzieci na tym niewielkim osiedlu. Na osiedlu Wiślana, gdzie mieszka około 
220 dzieci w dużym zbiorowisku liczącym prawie 2 tysiące mieszkańców, mam wrażenie, że 
może brakować odpowiedniego programu. Czy możemy podjąć jakieś działania w tym 
kierunku, aby zachęcić dzieci do uczęszczania na tę świetlicę? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka — jeśli chodzi o świetlice środowiskowe, troszeczkę 
straciły na aktualności. Kiedyś te miejsca były powoływane z myślą o tym, aby dzieci 
spędzały tam czas, odrabiając lekcje pod opieką opiekunek. To było szczególnie ważne dla 
tych dzieci, które miały trudności w domach z różnymi problemami. Przede wszystkim 
w tych świetlicach był dostęp do komputerów, co było szansą na rozwijanie umiejętności, 
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czego nie miały w domu. Teraz większość dzieci posiada telefony komórkowe i dobrze 
wyposażone komputery, a programy wsparcia rodzin (500+ i 800+) poprawiły ich 
wyposażenie. 

Obecnie wyzwaniem jest znalezienie nowych form działalności dla świetlic. 
W ostatnim czasie zorganizowaliśmy spotkanie z instruktorem Miejskiego Domu Kultury, 
Panią Anną Krawczak, która nauczyła dzieci pracy z ceramiką artystyczną. Takie tematyczne 
spotkania zdają się być skutecznym sposobem na zachęcanie dzieci i młodzieży do 
uczestnictwa w życiu świetlic. Uważam, że nie muszą one ograniczać się jedynie do zajęć 
związanych z elektroniką czy odrabianiem lekcji, ale powinny skupiać się na zachęcaniu do 
rozwijania nowych umiejętności, których nie zdobywają w szkole, czy w domu. Planuję 
kontynuować to podejście, organizując tematyczne spotkania na świetlicach w celu 
aktywizacji ich życia. Warto też podkreślić, że trwałość projektu świetlic jest zaplanowana do 
lipca tego roku, co dodatkowo motywuje nas do organizacji różnorodnych zajęć i spotkań, 
które przyciągną uwagę dzieci i młodzieży. 
Radny Andrzej Kurowski - dlatego zapytałem o ten program, czy z naszej strony możemy 
z czymś jeszcze wystąpić? Słyszałem, że ten program już chyba ulegnie zakończeniu. Stąd 
moje pytanie, czy możemy jeszcze więcej dodatkowych zajęć dla dzieci zorganizować? 
Naczelnik OA Justyna Ochota - w związku z tym, że program "Profilaktyka przy 
warsztatowym stole" był popularny to, wraz z Panią Dyrektor planujemy zaproponować 
dzieciom podobny program profilaktyczny na okres ferii. Zamierzamy zaprosić instruktorów 
z Miejskiego Domu Kultury, którzy poprowadzą zajęcia w każdej ze świetlic. Planujemy 
również wyjazd do Lublina w pierwszym tygodniu ferii, a w drugim tygodniu wyjazd do 
Kozienic - zakończony ogniskiem przy świetlicy na Młynkach. Celem jest zachęcenie dzieci 
do aktywnego spędzania ferii. Będziemy organizować różnorodne programy, a ten jest 
jednym z nich. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania raportu. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej (4 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała raport 
z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomani dla Miasta Dęblin na rok 2023. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu (4 glosami „za") pozytywnie zaopiniowała 
raport z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomani dla Miasta Dęblin na rok 2023. 

• Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej miasta 
Dęblin na 2024 rok. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - przedstawiła projekt uchwały (stanowi 
załącznik do protokołu LXXXVIII sesji RM). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - pierwsze pytanie dotyczy odszkodowania i przyczyny, 
która je spowodowała. Czy chodziło o awarię monitoringu miejskiego? Interesuje mnie 
również, czy środki finansowe przeznaczone na odszkodowanie zostaną wykorzystane do 
odtworzenia tego systemu. Ponadto, czy planowane jest przywrócenie wcześniejszych 
rozwiązań, zwłaszcza w kontekście monitoringu wizyjnego, na który wcześniej składałem 
wniosek? 
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Naczelnik OA Justyna Ochota - wróci, ale do rozwiązań troszeczkę nowszych 
technologicznie. Planujemy zakupić kamerę, która będzie rejestrowała wykroczenia za 
radarem na ulicy Kockiej. To są aktualne plany. Oczywiście, będziemy monitorować, czy 
środki finansowe pozwolą nam na odbudowę wszystkiego. Obecnie kamery działają przy 
Orlenie, ulicy Stężyckiej i w centrum. Kamery, które zdemontowaliśmy, zamierzamy 
zamontować - jednak w nowszej technologii. Nie będą korzystać z takiej samej technologii, 
która była wcześniej (nadawała sygnał z jednej matki), każda kamera będzie miała swój 
własny rejestrator. 

Radny Waldemar Chochowski - czy kamera będzie zamontowana na ul. 15 Pułku Piechoty? 

Naczelnik OA Justyna Ochota - planujemy tak zrobić. 

Radny Waldemar Chochowski - jeśli mamy takie wskazanie, bo również wielu 
mieszkańców zwraca uwagę na to, że w centrum, czyli na obszarze mojego osiedla koło 
Lidia, zwłaszcza przy nowym rondzie, istnieje potrzeba umieszczenia nadzoru. Konkretnie 
wskazywane jest miejsce przy drodze od Puław, z ulicy Podchorążych - tam z tego co wiem, 
nie ma obecnie żadnej kamery na wylocie. Wszystkie obiekty głównych ulic i obwodnicy na 
pewno byłyby przydatne. Tam też zdarzają się spore ilości zdarzeń drogowych. Wierzę, że 
obecność kamer przyczyniłaby się do zwiększenia poczucia bezpieczeństwa mieszkańców 
i zaostrzenia nadzoru nad tym obszarem. 

Radna Urszula Czarnecka - modernizacja monitoringu wizyjnego ma obejmować różne 
aspekty. Czy będzie ona obejmować również wprowadzenie monitoringu od strony Dęblina, 
na wjeździe na most na Wiśle? Obecnie istnieje monitoring od strony Kozienic, ale nie od 
strony Dęblina. Czy ta modernizacja obejmie także ten obszar? 

Naczelnik OA Justyna Ochota - na dzień dzisiejszy skupimy się na odbudowie tego, co 
zostało zdemontowane, oraz dodatkowo „wylotówki" w stronę Moszczanki. Co do obszaru, 
o którym Pani Radna wspomniała, na ten moment nie jest to planowane. Być może będzie 
brane pod uwagę w przyszłości. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeśli pojawią się zewnętrzne środki finansowe na 
monitorowanie miasta, z pewnością planujemy w przyszłości monitorować wszystkie 
wyjazdy, czyli wszystkie ulice, które służą do wyjazdu z miasta Dęblin. To także wynika 
z prośby policji, zgodnie z którą taki monitoring byłby pomocny w przypadku kradzieży 
pojazdów, umożliwiając identyfikację sprawców w momencie wyjazdu z miasta. Obecnie 
istnieją kamery przy wyjeździe w kierunku Puław, o którym wspomniał Radny, oraz jedna 
funkcjonująca na Orlenie, która już teraz rejestruje kilka kierunków. W planach na przyszłość, 
jest rozbudowa systemu monitoringu w mieście. Warunkiem jest oczywiście pozyskanie 
zewnętrznych środków finansowych. 

Radna Urszula Czarnecka - poruszam kwestię monitoringu w okolicy Mostu, ponieważ 
w ostatnim czasie zdarzyło się tam wiele różnych wypadków, co podkreśla pilną potrzebę 
zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców. Ewentualna instalacja monitoringu mogłaby 
przyczynić się do poprawy sytuacji oraz pozwoliłby unikać niebezpiecznych sytuacji. 
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W związku wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu (4 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - przedstawiła projekt uchwały (stanowi 
załącznik do protokołu LXXXVIII sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu (4 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 
przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora 
samodzielnego publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej w Dębinie. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXXVIII sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej (4 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu (4 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 
2024. 

Przewodnicząca Komisji Renata Kapusta - Kawka - przedstawiła projekt uchwały 
(stanowi załącznik do protokołu LXXXVIII sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej (3 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego pomiędzy Miastem Dęblin a gminami wchodzącymi w skład 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Ryk. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXXVIII sesji RM). 

Dyskusja: 
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Radna Urszula Czarnecka - zdążyłam się zorientować to inwestycje terytorialne były 
podpisane 21 marca 2023 r., gdzie liderem były Ryki, a partnerem Dęblin i Stężyca. Przy 
rozliczeniach finansowych Dęblin ma 37% i mam nadzieje, że to tak pozostaje. Jeśli będą 
kolejne programy, czy będą one podpisywane zawsze na tych samych warunkach, jak obecnie 
w przypadku tego programu? 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - umówiliśmy się z gminami, że środki przeznaczone na 
ZIT (Zintegrowane Inwestycje Terytorialne) będą dzielone proporcjonalnie do liczby 
mieszkańców, a dla Dęblina to oznacza 37% środków. Ten procent będzie proporcjonalnie 
rozdzielany pomiędzy cztery projekty planowane do realizacji w ramach ZIT. Pierwszy etap 
to e-usługi, drugi obejmuje termomodernizację trzech obiektów: świetlicy na ul. 1-go Maja, 
budynku Warsztatów Terapii Zajęciowej oraz budynku na ul. Michalinowskiej. Trzeci etap to 
rozwój turystyki, w tym ewentualnie budowa amfiteatru przy Miejskim Domu Kultury 
i zagospodarowanie bulwaru nad rzeką Wisłą. Planujemy zrealizować te projekty przy 
wykorzystaniu środków pozyskanych na ZIT w wysokości 37%. 

Radny Waldemar Chochowski - pytanie dotyczy aplikacji e-Obywatel. Czy mówimy 
o zakupie sprzętu do obsługi tego systemu, czy też e-usługi oferowane w ramach tego 
projektu będą różne niż te dostępne w aplikacji? Chciałbym zrozumieć, jakie konkretnie 
e-usługi będą oferowane mieszkańcom w ramach tego projektu. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - większość szczegółów na temat e-usług omówi Pani 
Skarbnik, ponieważ zazwyczaj są one związane z obsługą klienta w ramach wydziału 
finansowego. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - chcielibyśmy dostarczyć mieszkańcom 
możliwość korzystania z indywidualnych logowań i haseł, aby mieli dostęp do bieżących 
informacji dotyczących rozliczeń podatkowych za odpady i innych zobowiązań wobec 
Urzędu Miasta. Naszym celem jest stworzenie aplikacji online, która umożliwi mieszkańcom 
przeglądanie wszystkich danych na ich kontach. To będzie odrębny obszar w porównaniu do 
e-Obywatel. Planujemy także umożliwić elektroniczne składanie deklaracji, co stanowiłoby 
nowy sposób kontaktu dla tych, którzy zdecydują się na korzystanie z usług online. 

W związku wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu (3 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie pomnika przyrody. 

Naczelnik GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXXVIII sesji RM). 

Dyskusja: 

Radna Urszula Czarnecka - czy istnieją już jakieś projekty dotyczące poboczy? Czy może 
być planowane w przyszłości, na przykład przedłużenie chodnika po lewej stronie, aby 

5 



umożliwić bezpieczne przechodzenie i poruszanie się dla osób wychodzących z nowo 
powstałych osiedli domów jednorodzinnych? Czy też utrzymanie stanu obecnego, gdzie 
drzewa zostaną usunięte, aby nie stanowiły zagrożenia dla pojazdów, a jednocześnie są 
prowadzone projekty zagospodarowania tej części? 

Naczelnik GKP Marcin Daniel - na dzień dzisiejszy nowy zarządca drogi, przejmując od 
dróg powiatowych odcinek ulicy Stężyckiej i ulicy Mickiewicza, przeprowadził wstępną 
ocenę stanu drzew. W wyniku inwentaryzacji stwierdzono, że 7 drzew kwalifikuje się do 
usunięcia, zgodnie z wskazaniami dendrologów. Obecnie istnieją plany, mające na celu 
zapobieganie zagrożeniom, dla bezpieczeństwa tych drzew w kontekście ruchu drogowego 
i uczestników drogi. Jednak co do dalszych inwestycji na tym terenie, nie posiadamy 
konkretnych informacji. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 

Komisja Gospodarki Komunalnej Samorządu i Porządku Publicznego (4 głosami „za") 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu (4 głosami „za') pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy działki położonej w Dęblinie. 

Naczelnik GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXXVIII sesji RM). 

Szanowni Państwo, projekt uchwały został przygotowany związku z kończącymi się 
umowami dzierżawy działek, których dotychczasowymi dzierżawcami są osoby, składające 
wnioski o kolejne umowy dzierżawy na te nieruchomości. W związku z tym, że to są nowe 
umowy dzierżawy, niezbędna jest zgoda Rady Miasta Dęblin na ich zawarcie. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 

Komisja Gospodarki Komunalnej Samorządu i Porządku Publicznego (4 głosami „za") 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu (4 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

• Projekt uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia programu współpracy 
miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku na rok 2024. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jest to projekt uchwały, który nie trafił wcześniej, 
razem z materiałami przygotowanymi na dzisiejsze komisje. Spowodowane jest to tym, że 
materiał ten jest przeznaczony do opinii i konsultacji. Niemniej jednak, chciałabym go 
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omówić, ponieważ jeśli konsultacje zakończą się pomyślnie, zechcę wprowadzić ten projekt 
uchwały na sesję jako kolejny punkt w obradach. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik do 
protokołu LXXXVIII sesji RM). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do opiniowania. 

Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej (5 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu (4 głosami „za") pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

W związku wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący KGPiB Andrzej Kurowski 
zamknął wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miasta. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Andrzej Kurowski 
Protokołowała 
Milena Charlińska 
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